
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Rosice 
 
 

Zasedání Školské rady číslo: 2 

Datum konání: 21.02.2012 

 
Za zřizovatele byli přítomni: 
Ing. Zdeněk Švihálek 
Lukáš Volánek, DiS 
Bc. Eva Veverková 
 
Za zástupce rodičů byli přítomni: 
Ing. František Pokorný 
Lenka Mecerodová 
 
Za pedagogické pracovníky byli přítomni: 
PaedDr. Jaroslava Kroupová 
Mgr. Pavla Šoltésová 
Mgr. Valerie Vladíková 
 
Omluvena: 
Andrea Hájková 
 
Host: 
RNDr. Petr Lukáš – ředitel školy 
 
Jednání bylo zahájeno v 16.00 hod v budově ZŠ Rosice 
 
 
Program zasedání: 
 

1. Zahájení zasedání ŠR 

2. Novelizace školského zákona 

3. Kontrola hospodaření školy – Výroční zpráva 

4. Projednání a schválení Jednacího řádu ŠR  

5. Schválení Plánu činnosti školské rady na období 2011/2012 

6. Volba člena do konkurzní komise při výběrovém řízení na ředitele ZŠ 

7. Stanovení termínu další schůzky 

8. Diskuse  

9. Úkoly  

 

 

 

 



ad  1)  Jednání bylo zahájeno v 16:00 hod. předsedou Ing. Pokorným, který přivítal všechny 
přítomné členy ŠR a hosta, RNDr. Petra Lukáše, ředitele školy. Zápisem byla 
pověřena Lenka Mecerodová, ověřovatelkou zápisu Mgr. Valerie Vladíková. 

           V úvodu bylo zmíněno připravované konkurzní řízení na obsazení místa ředitele školy, 
které může vyhlásit zřizovatel na základě vlastního uvážení nebo na návrh školské 
rady nebo České školní inspekce. Pokud nedojde v zákonem stanovené lhůtě 
k vyhlášení konkurzu, prodlouží se automaticky funkční období o dalších 6 let. PhDr. 
Lukáš k tomuto rozdal všem dokument „Výklad přechodných ustanovení k novele § 
166 školského zákona“. Ing. Švihálek informoval o tom, že městská rada rozhodla o 
vyhlášení konkurzu. 

 
  
ad  2) Ředitel školy seznámil přítomné s novelizací Zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, 

základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), v platném 
znění, všichni obdrželi výtisk nové verze. Došlo ke změnám a to v: 

           § 167 odst. 3 – pedagogický pracovník školy může být zvolen do školské rady pouze 
za pedag. pracovníky, nikoliv za zákonné zástupce 

           § 168 odst. 1 bod f) – funkce člena školské rady skončí před uplynutím funkčního 
období dnem, kdy zástupce pedagogických pracovníků přestane být v pracovním 
vztahu ke škole nebo u zákonných zástupců nezletilých žáků nebo studentů dnem, kdy 
přestane být tento nezletilý žák žákem školy  

            § 168 odst. 1 bod f) – ŠR projednává návrh rozpočtu právnické osoby na další rok a 
navrhuje opatření ke zlepšení hospodaření – ŠR již toto nemá provádět 

            § 168 odst. 1 bod i) -  ŠR podává návrh na odvolání ředitele 
            § 168 odst. 1 bod j) -  ŠR podává návrh na vyhlášení konkurzu na ředitele školy 
 
  
ad  3) Pan ředitel seznámil s Výroční zprávou o hospodaření ZŠ Rosice za rok 2011, která        
           byla projednána v pedagogické radě, nyní je projednání ve ŠR a v dubnu bude             
           předložena radě města. Navrhuje ji vzít na vědomí, objasnil jednotlivé položky  
            rozpočtu, celkový hospodářský výsledek je nulový. 
 
       p. Volánek – dotaz, zda tzv. „pršné“ musí platit i nepodnikající subjekt? 
       Pan ředitel  - ano musí, zjišťoval toto už u Vodárenské společnosti 
 
       Ing. Švihálek – zda již u školy proběhl přechod na nového dodavatele energií 
       Pan ředitel – u elektřiny ano, u plynu dosud ne 
 

     Poté byl projednán návrh rozpočtu na rok 2012, pan ředitel bude žádat navýšení o 200  
     tisíc, seznámil se záměrem opravy školy, nové propojení budov, vznik nové třídy pro  
     budoucí prvňáčky.  

 
       Bc. Veverková – co obsahuje položka pojištění, poplatky? 
       Pan ředitel – jedná se o pojištění majetku (budovy ..) 
 
       Ing. Pokorný – kolik žáků má škola? 
       Pan ředitel – celkem 448 žáků  
 
              Proběhla diskuse k dotačnímu programu „Šablony“. 
 
       Ing. Pokorný poděkoval panu řediteli za zprávu. 
 



ad 4)  Ing. Pokorný seznámil s úpravami v Jednacím řádu ŠR, členové jej obdrželi již 
předem, byl projednán a schválen. 

         
           PaedDr. Kroupová – zajistí výměnu Jednacího řádu ŠR na webových stránkách ZŠ. 
    
 
ad 5) Ing. Pokorný předložil Plán činností ŠR při ZŠ Rosice na školní rok 2011/2012, 

členové obdrželi již předem. Z navrhované verze byl vyškrtnut bod Kontrola 
hospodaření školy.  

 
           PaedDr. Kroupová – zajistí zveřejnění na webových stránkách ZŠ. 
 
 
ad 6) Ing. Pokorný uvedl, že je nutné zvolit člena ŠR do komise konkurzního řízení pro 

výběrové řízení na obsazení místa ředitele školy. Navrhuje PaedDr. Kroupovou – o 
návrhu proběhlo hlasování -  pro 8 

    -  proti 0 
    -  zdržel se hlasování 0 

 PaedDr. Kroupová bude zastupovat ŠR v konkurzní komisi. 
 
        
ad 7) Další zasedání ŠR bylo dohodnuto na 25. září 2011, zápisem z  jednání bude pověřena 

Mgr. Šoltésová.  
 
 
ad 8)   Diskuse: 
 

a) Paní Mecerodová – dotaz týkající se vánoční besídky – zda příště nezvolit jiné 
prostory pro pořádání této akce? Dotaz na vystoupení žáků šesté třídy, z jakého 
důvodu nemohli všichni vystoupit v programu?  
PhDr. Kroupová – tentokrát byli s organizací vcelku spokojeni, vystoupení žáků 
prověří u paní učitelky Šrajtlové. 
 

b) Pan Volánek – dotazuje se pana ředitele, zda ZŠ spolupracuje s nově vzniklou 
příspěvkovou organizací SVČ, s paní ředitelkou Mgr. Mičánkovou? 
Pan ředitel – ano, spolupráce probíhá (např. akce Světlušky, pronájem školní 
tělocvičny …) 
PaedDr. Kroupová – dále např. program dopravní výchovy, Den země, Den 
zdraví… 
 

c) Pan Volánek – zda existují dotační tituly, o které by mohla škola společně se SVČ 
žádat? V Ivančicích tato spolupráce funguje, zjistí podrobnosti. 
Ing. Švihálek – doporučuje společné setkání školy a SVČ, domluvit určitý model 
spolupráce (např. lyžařský kurz).  

 
d) Pan Volánek – poděkoval za spolupráci ZŠ s KIC Rosice, velice dobře funguje. 

PaedDr. Kroupová – spolupráce je vnímána pozitivně oboustranně.  
 
 

Jednání bylo ukončeno v 17:50 hod. 
 
Zapsala: Lenka Mecerodová 
Zápis ověřila: Mgr. Valerie Vladíková  


